
Inleiding 
Op woensdag 26 juni 2024 was er een derde inwonersavond over de invulling van het gebied 
achter en naast het gemeentehuis. U was daarbij aanwezig of hebt aangegeven op de hoogte te 
willen blijven van de ontwikkelingen. Daarom ontvangt u deze nieuwsbrief.  
 
Voorkeursvariant vlekkenplan 
Wethouder Henk Zwiep liet op de inwonersavond twee eerdere varianten en een 
voorkeursvariant van het vlekkenplan zien. De ongeveer 40 aanwezige inwoners gingen in 
groepjes in gesprek over dit vlekkenplan. Ze gaven antwoord op de vragen:  

- Wat spreekt u aan en waarom?  
- Welke tips geeft u mee?  
- Welke ideeën heeft u voor de kantine van HOVC?  

Hieronder leest u wat de inwoners aangegeven hebben.  
 
Woningbouw 
Iedereen was het eens over de locatie voor woningbouw in de huidige beweegtuin. Wel was er 
verschil van mening over woningbouw op het huidige hoofdveld. Een deel vond dit een goede 
plek. Een ander deel zag daar liever ruimte voor sport of een combinatie van woningen en sport. 
Meerdere aanwezigen waren positief over het (een paar meter) verplaatsen van de Smidswal. In 
de Smidswal zouden dan woningen moeten komen.  
 
Verkeer/Parkeren 
Meerdere aanwezigen gaven als aandachtspunt mee om alert te zijn op de verkeersveiligheid bij 
de school. Ook werd een aantal keer voorgesteld om de parkeerplaatsen achter de Smidswal te 
behouden. Verder ziet een deel van de aanwezigen liever niet dat het verkeer via de huidige 
woonwijk moet rijden. 
 
Sport/bewegen/ontmoeten 
Een aantal groepen vond dat er in het vlekkenplan te weinig ruimte is voor sport, bewegen en 
ontmoeten. Ideeën waren om ruimte voor wonen op te offeren of de lucht in te bouwen. Verder 
gaven sommige aanwezigen aan dat ze ook graag achter de sporthal ruimte willen voor sport, 
bewegen en ontmoeten.  
 
Overige punten 
Zicht op de es vanuit woningbouw werd als positief ervaren. Een aantal keer is gevraagd of er 
nog ruimte over blijft voor evenementen, omdat het voetbalveld soms ook gebruikt wordt voor 
evenementen.  
 
Ideeën kantine/kleedkamers HOVC 
Hieronder leest u de meest genoemde ideeën: 

- Kinderopvang 
- Aanvullende functie op dorpshuis/Hallenhoes (waar mensen elkaar kunnen 

ontmoeten) 
- Beheerderswoning 
- Centrale dorpsopslag 

 
Hoe gaan we verder?  
Met vakspecialisten op het gebied van stedenbouw, verkeer, sport en wonen bespreken we de 
opmerkingen. We kijken dan welke mogelijkheden er zijn om het vlekkenplan aan te passen. Ook 
gaan we verder met het schrijven van het Omgevingsprogramma. Na de zomer wordt het 



Omgevingsprogramma vastgesteld door het college van burgemeester en wethouderes. U 
ontvangt daarna het Omgevingsprogramma via deze nieuwsbrief.   
 
Heeft u vragen? 
Laat het de gemeente weten! U kunt mailen naar gemeente@borger-odoorn.nl of bellen met 
projectleider Anne Hulshof via 14 0591.  
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